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Närvarande:   

Kjell Haeffner, Åsa Bergman, Tomas Nilsson, Ingela Löfgren, Mats Karlsson (för 

valberedningen, del av tid) och Carina Bengtsson. 

 

 

 
§ 1. 

Öppning 

Ordförande Kjell Haeffner hälsar välkommen och förklarar mötet öppnat. 

 

§ 2. 

Dagordning 

Dagordningen fastställdes med ändring att Mats Karlsson från valberedningen  

deltar i början av mötet för att ta reda på hur sittande styrelse ställer sig till en 

fortsättning i styrelsen kommande år. 

 

§ 3. 

Inkommande post 

Ingen inkommande post  

 

§ 4. 

Föregående protokoll 

Protokollet från föregående styrelsemöte godkändes och lades till handlingarna. 

 

§ 5. 

Ekonomi 

Åsa redovisar att det i dag finns ca 174.000:- på föreningskontot och ca 50.000:- på 

reservkontot.  

Påminnelser för uteblivna medlemsavgifter är nu utskickade, krav på ca 43.000:- har 

skickats ut och ca 13.000:- har inkommit i dagsläget. 

(ca 100.000:- saknades i medlemsavgifter efter föregående styrelse) 

 

Kjell går igenom en preliminär budget för kommande år. För att klara av den stora 

investeringen för att få ett fungerande sommarvatten så behöver medlemsavgiften att 

höjas med 300:-/fastighet. 

Betalningen för renoveringen kommer att delas upp på två tillfällen, 150.000:- betalas i 

mars och resterande betalas i juli när mer pengar (medlemsavgifter) kommit in. 

 

§ 6. 

BDT på ängen 

Anders har tagit fram en debiteringslista för de fastigheter som är anslutna till den 

gemensamma BDT-anläggningen som kan användas vid utdebitering till berörda. 

 

§ 7. 

Sommarvatten 

Information om ombyggnad av pumphuset har lagts ut på hemsidan, på anslagstavlorna 

samt vid pumphuset. 
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§ 8. 

Hemsida 

Information om kö-system för båtplatser och vart man ska vända sig om man vill ha 

båtplats finns nu utlagt på hemsidan. 

 

Den gamla hemsidan är fortfarande ”i bruk” med information som i dagsläget inte 

stämmer. Jörgen kontaktar K-G återigen, K-G måste ta bort allt som gäller 

Samfällighetsföreningen från sin hemsida eller så måste han stänga ner sidan. 

 

§ 9. 

Båthamnen 

Anders har påbörjat att kontakta dem som har båtplats och tecknar nytt avtal med dessa 

– pågår fortfarande 

 

§ 10 

Ängen 

Ängen behöver röjas/klippas/betas under sommaren, om vi ska ha betande får så måste 

några ansvariga utses som sköter om fåren. 

Punkten kommer att tas upp på kommande årsmöte för att se hur intresset är hos 

föreningens medlemmar.  

 

§ 11 

Inför årsmötet 

Genomgång av vad som ska göras inför kommande årsmöte. 

 

§ 12 

Nästa möte 

Nästa möte hålls söndagen den 10 april 2022 kl. 15.00  hos Carina på 412. 

 

 

Mötet avslutas. 

 

 

 

 

 

 

Ordförande Sekreterare 

 

 

_______________________________ ____________________________ 

Kjell Haeffner Carina Bengtsson 


